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Plats och tid Dävensö 15:00-16:06 

  

   
Deltagare Peter Wissing (M) ordförande 

Tina Teljstedt (KD) 

Anders Åkerlind (M) 

Anette Holm – (Uppland-Bro Anhörighetsrådet) 

Susanna Lillsjö (Svenska Kyrkan Kungsängen 

och Västra-Ryd) 

Ingrid Lundström, aspirant från Svenska Kyrkan 

Marianne Liljekvist (Röda Korset) 
 

  

Övriga deltagare Elisabeth Claesson, sekreterare 

Mitra Ghannad, tf. Socialchef, avdelningschef äldre- och omsorgsavdelningen 

Mirjam Brocknäs, enhetschef Förebyggande enheten 

Malin Labbè, tf. enhetschef Förebyggande enheten 

Maryam Kormi Nouri, anhörigkonsulent 

Karin Haglund, Utredare 

Birgittta Haag – Röda Korstet 
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§ 1 Ordförande informerar 
Peter Wissing, Socialnämndens ordförande  
Socialnämnden samarbetar nära med utbildningsnämnden och skolor genom 
samarbetet SSPF som är ett samarbete mellan Skola, Socialtjänst, Polisen och 
Fritid. För tillfället är projektet aktiva mot skolor från det att ungdomarna är 
cirka 15 år och uppåt, men det finns planer på att utöka verksamheten så att 
även yngre barn kan få den typen av insats.  

Ny social insatsgrupp där ytterligare hjälp och stöttning ges där extra behov 
finns. Nya LSS-hem står klart under Q3 vilket kommer utöka antalet platser på 
LSS-hemmen. Det kommer eventuellt ett ytterligare hem i framtiden. 
Kommunens avtal om personlig assistans går snart ut, nytt avtal ska börja gälla 
från 1 oktober 2024.  

Samsund (samordningsförbundet) – både socialnämnden och gymnasie- och 
arbetslivsnämnden är med i samarbetet mellan kommunerna Upplands-Bro, 
Sundbyberg stad och Järfälla. Organisationen jobbar med myndigheter för att 
på ett samordnat sätt ge stöd och inkludering på arbetsmarknaden. Ett hundratal 
människor var med i projektet och cirka 20–25 personer fick jobb. 

Projekt Mia Vidare är ytterligare ett delprojekt tillsammans med Sundbyberg 
för att hjälpa människor komma närmre arbetsmarknaden. Projektet gav cirka 
20 personer arbete. 

§ 2 Äldre- och omsorgsnämndens ordförande 
informerar 

Tina Teljstedt, Äldre- och omsorgsnämndens ordförande informerar 
Arbetar för tillfället med Nämndplan 2024.  

Kommunala pensionärsrådet informerade SPF Vikingarna om arbetet med att 
få ut människor mer. Medlemmarna har blivit informerade om att de kan 
komma med input i rådet. Informerar om pensionärsföreningarna PRO 
Kungsängen och PRO Bro arbete med äldrevänlig kommun. Äldreboendet 
Norrgården har haft invigning av ett nytt gym och det har hållits en 
modevisning för äldre här.  

Rekrytering av ny chef för våra särskilda boenden pågår. Ny socialchef ska 
även rekryteras, Mitra Ghannad är tf. Socialchef tills vidare. 
Pensionärsföreningarna är väldigt aktiva och skickar in svar på våra frågor, blir 
bra dialog.  
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§ 3 Socialchefen informerar 
Mitra Ghannad, tf. Socialchefen informerar om: 
Det pågår mycket på särskilda boenden och hem, både inom privat och 
kommunal verksamhet. Börjat arbeta med Stjärnmärkt, en utbildningsmodell 
för att höja kvalitén på både boenden och hemtjänst. Just nu undersöks det hur 
det kan skapas mindre grupper. Det kommer snart ett nytt krav på yrkesbevis 
på undersköterskor. För att omställningen ska gå till på säkert sätt satsas det på 
utbildning av undersköterskor. Förebyggande enheten jobbar mycket för att få 
människor bo kvar så länge som möjligt.  

Socialkontoret kommer ha en Äldremässa i början på oktober där boendena 
visas upp, ett i Bro och ett i Kungsängen. Det kommer vara två halvdagar för 
både kommunal och privat verksamhet. Alla är välkomna att komma med 
synpunkter! 

§ 4 Förebyggande enheten informerar 
Mirjam Brocknäs, enhetschef för Förebyggande enheten informerar om: 
Det finns många samtalsgrupper, bland annat en digital grupp för kognitiv 
anhörighet. Det finns även framtidrummet och må bra-check. De dagar det är 
Äldremässa kommer det vara Anhörighetsmässa samma dagar. Förebyggande 
enheten har bokat en buss dessa dagar med konceptet ”Balansera mera”.  

Förebyggande enhetens dag är den 31 maj 2023. Då presenteras hela 
verksamheten.  

Förebyggande enheten har bra samarbete med utbildningskontoret, 
vuxenutbildning, Svenska kyrkan, anhörighetsrådet med mera. Förebyggande 
enheten har volontärverksamhet där vi är ute på boenden, går promenader och 
samtalar.  

§ 5 Rapport från anhörigföreningarna 
Anhörigföreningen, Anette Holm informerar om: 

Anhörighetsföreningen har jobbat mycket med barn som anhöriga, samarbetat 
med författare. Haft filmvisning, kungen av Atlantis vars pappa har psykisk 
ohälsa. Pratat mer om psykisk ohälsa. Bra att väga in barns perspektiv som 
anhöriga. Anhörighetsföreningen har en ny ambassadör som heter Ida. Anette 
informerar om att det är svårt att få in unga i föreningen i och med dagtider. 

Svenska kyrkan (Kungsängen och Västra Ryd), Susanna Lillsjö 
informerar om: 
Susanna berättar att Svenska kyrkan jobbar med alla åldrar, har bra samverkan 
med kommunen, äldreboenden och personal från boenden. Svenska kyrkan 
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hjälper till i frågor om bland annat kring existentiell ångest, demens, 
begravning etcetera. 

Röda Korset, Marianne Liljekvist 

Marianne berättar att Röda korset jobbar på ett projekt som heter 
Folkhälsoresan utan gränser och att det ska hållas en föreställning i Florasalen. 
Ensamma äldre ska kunna komma och titta på föreställningen, svårigheten är 
att nå ut. Har tagit hjälp av kommunens hemtjänst för att nå ut till de äldre och 
att ta de äldre till eventet. Röda korset har volontärer som hälsar på äldrevården 
i Norrgården. Det finns grupper som stickar och virkar samt språkkurser. 
Marianne berättar att Röda korset har kontakt med en kvinna från Ukraina som 
vill starta upp läxhjälp tillsammans med en svensk kvinna. Röda korset 
kommer även snart igång med en förstahjälpen hund där man kan komma och 
öva på dockor med sin hund.  

§ 6 Övriga frågor 
 

§ 7 Revidering av reglemente för det 
kommunala anhörigrådet 
Karin Haglund – Utredare från kommunledningskontoret. 

I och med ny mandatperiod behöver reglementena ses över i alla nämnder och 
råd. Kommunledningskontoret har reviderat reglementet i råden för att skapa 
ett tydligare ramverk och för att råden ska ha en enhetlig struktur. 
Näringslivsrådet och ungdomsrådets reglemente har redan beslutats om och nu 
ska det beslutas om i kommunala pensionärsrådet, tillgänglighetsrådet och 
anhörighetsrådet. Reglementet ska innehålla nödvändiga bestämmelser och 
möjliggöra för råden att forma sammanträden och arbetsformer. Revideringen 
ska medföra minskad administration genom att rådens representanter utses via 
reglementena och därav inte behöva bli valärenden i Kommunstyrelsen. 

Följande ändringar har gjorts. 

I revideringen av reglementet föreslås en ny struktur för kommunala råden.  

Det har tillkommit ett förtydligande kring kommunens möjlighet att inrätta 
kommunala råd eftersom det inte finns några bestämmelser om kommunala råd 
i kommunallagen.  

Det har klargjorts att råden inte är beslutande organ och att de därför inte kan 
fatta några formella beslut. Ett förtydligande om att råden inte ska behandla 
ärenden om enskild har lagts till. 

Rubriken ”syfte” har skalats ner till: Råden fungerar som ett organ för dialog, 
samverkan och utbyte av information mellan företrädare för föreningar och 
företrädare. Råden  verkar för att synliggöra frågor som lyfts av parterna.  
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Det har förtydligats att råden inte har någon verksamhet eller några uppgifter 
utan fungerar som ett forum för dialog, Råden är inte remissinstanser eftersom 
råden inte är beslutande organ och därmed inte kan fatta beslut om 
gemensamma yttranden. Organisationer och föreningar som ingår i råden kan 
nyttjas som remissinstanser var för sig.  

Det föreslås upp till fyra sammanträdestider per år.  

Råden behöver ha en personuppgiftsansvarig om det skulle inträffa en 
personuppgiftsincident.  

§ 8 Kommande möten 
• 14 september 2023 
• 30 november 2023 
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